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Åkersberga den 13 juni 2018 

Fråga: Till skolnämndens ordförande Kenneth Netterström (M) 

NPF säkra skolor, även i Österåker? 

Det är med stor glädje jag nu kan konstatera att Österåkers skolor har blivit HBTQ, 
certifierade. Jag är stolt men ännu inte nöjd då Österåker kan mer och bättre. Många 
föräldrar med barn som har särskilda behov vittnar om att skolorna i vår kommun inte klarar 
av att leverera en skolgång utifrån barnens individuella behov. Därför är min fråga till 
skolnämndens ordförande Kenneth Netterström: 

Anser du att tiden är mogen att NPF säkra skolorna i vår kommun enligt förslagsvis Norrtälje 
modellen? 
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